
Burmistrz pozostaje _relacja z XXVII sesji

Wpisany przez j.boro
poniedziałek, 29 kwietnia 2013 19:34 - Poprawiony poniedziałek, 29 kwietnia 2013 20:58



W poniedziałek 29 kwietnia odbyła się 27 sesja Rady Miejskiej. Zapowiedź Burmistrza o
ewentualnej rezygnacji ze stanowiska potwierdzona również wywiadem w TS, wzbudziła
niezmierne zainteresowanie nie tylko mieszkańców ale i lokalnych mediów. Stąd też na sesji był
i dziennikarz TS i kamera TV. Porządek obrad został poważnie okrojony z 6 proponowanych
projektów uchwał stały się tylko 3.

  

Już na początku radny Bartłomiej Dmowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zgłosił
zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2013 rok. Wniosek
ten uzasadnił tym, ze wbrew wnioskowi Komisji by środki przesunąć na bieżące remonty dróg to
postulat ten się nie znalazł w budżecie. Zdjęto również z porządku obrad projekt uchwały
zmieniającej rozporządzenia Wojewody Mazowieckiego w sprawie pomników przyrody
położonych na terenie powiatu siedleckiego. 
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Po ustaleniu porządku obrad sprawozdanie z prac między sesjami złożył burmistrz.

  

Po wielu rozmowach z gronem licznych mieszkańców, jak i wójtami, po wielu telefonach,
Burmistrz na razie wstrzymał decyzję o odejściu.

  

17 kwietnia nastąpiła reorganizacja w Urzędzie. Burmistrz przesunął Panią Elżbietę Szopkę z
funkcji zastępcy burmistrza na funkcje sekretarza UMiG.

  

W dyskusji jako pierwszy zabrał głos radny Ługowski. Prosił on burmistrza by w przyszłości
informował radnych o zebraniach z mieszkańcami. Burmistrz odpowiadając na ten postulat
przypomniał radnemu, że był on powiadomiony o zebraniu przez sołtysa wsi a „ 
że zrobił jak zrobił”.

  

Radny Danielak pytał o nieścisłości na stronach internetowych miasta i gminy. Chodzi o stronę
BIP, gdzie Pani Szopka jest już sekretarzem a na stronie gminy dalej zastępcą. Pytał również o
kryteria jakie powinien spełniać sekretarz Urzędu oraz o sposób powołania.

  

Na te pytania odpowiadała radczyni prawna Urzędu. O powołaniu Pani Szopki wydala ona
opinię prawną negatywną.

  

Radna Barbara Hawryluk pytała o regulamin organizacyjny Urzędu oraz o zakres obowiązków
sekretarza. Na te pytanie również odpowiadała Pani radczyni. Zdaniem Pani Hawryluk w
regulaminie nie jest określony zakres obowiązków sekretarza.

  

Radny Orzyłowski złożył wniosek o wystąpienie do wojewody czy Pani Sekretarza została
powołana zgodnie z prawem czy nie.
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Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek by Urząd opracował biuletyn dla mieszkańców o
sposobie segregacji śmieci. Postulowała również by zwrócić się do policji by niektóre rejony
miasta były bardziej monitorowane.

  

Radna Elżbieta Zadrożniak pytała o podwyżkę dla Pani sekretarz. Odpowiadał Burmistrz.

  

  

  

{mp3}27_burmistrza{/mp3}

  

  

  

  

  UCHWAŁY
  a.zmiany „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy
Mordy”.
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  b. wyrażenia zgody na realizację projektów systemowych dofinansowanych z
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki,
Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej.
  

  

{mp3}27_uchwala2{/mp3}

  

  c. zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Miasta i Gminy Mordy dla spółek wodnych,
trybu postępowania w sprawie udzielaniai sposobu jej rozliczania
  

  

  

{mp3}27_uchwala3{/mp3}

  

  

  Sprawy różne
  Sprawa Ośrodka w Ptaszkach.
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Jerzy Danielak – pytał o wydatki na festyn w Mordach; o fragment artykułu w TS dotyczący
Ośrodka w Ptaszkach; 

  

Przewodnicząca Rady poinformowała o wspólnym spotkaniu przewodniczących komisji z
Zarządem Stowarzyszenia.

  

O kwestii sprzedaży budynku po b. szkole w Ptaszkach mówił Burmistrz – budynek wyceniony
na 370 tys. zł, Stowarzyszenie gotowe jest zapłacić tylko 70 tys. zł. Propozycja Burmistrza –
150 tys. zł.

  

Barbara Hawryluk – wróciła do początków sprawy związanej z ewentualną sprzedażą budynku
w Ptaszkach. Nawiązała również do artykułu w TS, gdzie burmistrz radnych obciąża winą za
wiele spraw, które są blokowane.
 Szkołę w Wojnowie rada chciała sprzedać ludziom którzy przychodzili na sesje jako
Stowarzyszenie, tymczasem ci sami ludzie kupili szkołę jako osoby prywatne.
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  Inne sprawy
  

{mp3}27_rozne2{/mp3}
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Koniec
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